
                                                                                                  

   

 
 
 
 

Vragen vanuit de raad aan het college: 
 
A. Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO 
 
B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raad  
 
C. Technische vragen (s.v.p. datum commissie- en/of raadsvergadering vermelden) 

 
 

Categorie: A / B / C (doorhalen wat niet van toepassing is) 
 
Onderwerp:  verlopen marketing en communicatiestrategie 7-Poort 
 
Naam en fractie:   Peter Vos (VVD) 
 

 
 
Inleiding/Aanleiding: 
 
In 2016 is er een raadsbesluit genomen over de marketing en communicatiestrategie 7-poort 
2016-2018. 
 
Vragen: 

 Dit plan is ondertussen verlopen, wordt hier een vervolg aangegeven?  

 Kunnen we een overzicht krijgen van de kosten die hiervoor gemaakt zijn? Met daarbij de 
budgetten die de raad goedgekeurd heeft? 

 Zijn deze binnen budget gebleven? 

 Is er nu opnieuw budget toegewezen voor 2019 en verder? 

 Klopt het dat we geen beurzen meer gaan bezoeken om de kavels op 7-poort onder de 
aandacht te brengen? Bijvoorbeeld  de logistiek beurzen m-pac Nederland en/of Munchen 
Duitsland 

 Klopt het dat het contract van de acquisiteur afgelopen is? Zo ja met ingang van 
wanneer? En wordt deze verlengt? 

 De afgelopen twee jaar zijn er al twee interne projectleiders op dit project afgehaakt. Wie 
is nu de projectleider en is deze intern of extern. 

 Wat is de reden dat beide projectleiders gestopt zijn? 

 Is er een nieuwe visie om de kavels aan de man te brengen, is er een aparte visie 
gedefinieerd voor EMZ (Emmerich, Montferland, Zevenaar) 

 Kunt u deze visie delen met de raad? 


